

# Aero Speed Logistics Limited (ASLL) donated to Good Try Theatre

Aero Speed Logistics Limited (ASLL) always insist on feed back to the society. Under the guidance of this belief, ASLL staff also showed great enthusiasm help different people who really need others' helping hands through donations.

ASLL is an express company based in Hong Kong providing fast and reliable express services. Recently, Aero Speed Logistics Limited (ASLL) donated to Good Try Theatre' s drama "Feudal and Civilization - Braid Cutting".

Good Try Theatre was founded in 2011, is made up of a group of retired people who love stage plays. Through the performances in the community including elderly homes and schools. They hope to entertain people, serve the community and promote drama.



Participate in donation shows that ASLL enthusiasm for development of the arts, it's a basic responsibility of the enterprise to feed back the society and ASLL has proved her mission in action. The above donation was arranged by The Professional and Social Services Association (PASS). Thanks for the PASS' s full support and assistance.



# 中盈運物流有限公司(ASLL)

## 為世藝劇社做出了捐獻

中盈運物流有限公司(ASLL)一直堅持持續回饋社區，在此信念的引導下，ASLL的員工表現出極大的熱忱並通過捐款來幫助真正需要幫助的人。

ASLL是本地一家快遞公司，致力於提供安全快捷的快遞服務。近期，中盈運物流有限公司(ASLL)向世藝劇社進行了捐款，贊助了舞台劇「封建與文明之剪辮記」。

世藝劇社成立於2011年，是由一班熱愛舞台劇的退休人士所組成，望透過在社區包括安老院及學校之演出，娛人娛己，服務社會大眾，推廣話劇。



參與捐款是中盈運物流有限公司(ASLL)對藝術發展熱心的表現，這是企業回饋社會的基本責任以及利用行動證明自己的理念。以上捐款活動都得到了PASS協會的大力協助和安排，感謝PASS協會的鼎力支持和協助。

